

MISSION

To capitalize on our inherited quality standards in the food & beverage industry, redefining customer quality expectations through the mixing of expertise and tradition with a futuristic vision.

VISION

To see our heritage translated and communicated through our standards of quality, creating the best customer experience stemming from our constant development.

PHILOSOPHY

Seizing the moral high ground is what ensured consistency in Naggari Group throughout the years.

Naggari Food adopted this concept making it the pillar for its business practices while complementing it with diversified product lines, mixing its expertise with its visionary leadership to achieve innovation through tradition.



OUR STORY



After four decades of providing first-grade agricultural crops to the global markets, we were putting our sight on the local market, seeking to produce packaged and ready for consumption healthy food products for consumers under a trademark bearing the name our family. So, Naggari Food for food processing & packaging was established in 2018 to become an extension for Naggari Group, expanding its coverage all over the local and global markets, providing a wide range of premium health food products through our online and offline stores, big supermarket chains. In addition to our Private Labeling solutions that we provide to our partners, distributors, alongside small and big businesses within the food industry field.

من نحن؟

بعد أربعة عقود من تقديم أعلى الحاصلات الزراعية جودة للسوق العالمية، كنــا نرغب في توجيـه أنظارنــا للســوق المحليــة، وتصنيع منتجات غذائية صحية جاهزة للاستهلاك تحت علامة تجارية تحمل اسم عائلة النجاري، فتأسست النجاري فوود عام ٢٠١٨، لتصبح امتــدا ًدا لمجموعة شركــات النجـــاري جــروب، يتوسع في تغطية الأســواق المحلية والدوليــة عبـر قطـاع متنوع من المنتجات الغذائية الصحية فائقة الجودة سواء في متجرنا الإلكتروني أو منافذ شركائنا وسلاسل المتاجر الكبرى. بالإضافة إلى خدمات التصنيع للعلامة التجارية الخاصة التي نقدمها لشركائنا وموزعينا وصغار وكبار الشركات في مجال الصناعات الغذائية.





Throughout the early days of Naggari Food, our production was focused mainly on consumer goods, such as rice, sugar, and beans. But we were also planning to diversify our product lines to other healthy solutions, high nutrient value snacks, and super-food products. So, by 2021, Naggari Food extended its lines to a spectrum of premium products, range between core categories: oats, honey, coffee, spices, oils, and nuts... with our never-ending determination to innovate and enrich our extensive catalog with broader segments.

حين بدأت النجـــاري فوود عام ٢٠١٨، بدأنــا بإنتاج السلع الاستهلاكية الأسـاسيـة، كالأرز والسكر والبقوليـــات، بينما كنت نخطط لتنويع خطـــوط إنتاجنا لمنتجــات تصلح كوجبات خفيفـة صحية عالية القيمـة الغذائية، لذا بحلول ٢٠٢٠، وسعت النجـــاري فوود خطوطها لتضم نطـــاق واسع من المنتجات عالية الجودة، لتتـراوح بين الشوفــان والعســل والقهوة والبهارات والزيوت والمكسرات، مع تطلعنا الدائم والمستمر للابتكار وإضافة عددا كبيًرا من المنتجات الجديدة لكتالوجنا الممتد.

OUR GOALS

GOALS: At Naggari Food, we pride ourselves on the fact of being a result of long decades of experience, providing the highest quality to global markets. For all of that and more, we dedicate our cherished legacy to developing the local food industry, and to expanding and opening new markets, bridging the gap between the global and local products by providing affordable healthy, and safe food products that cover and surpass the consumer's needs, becoming a key ingredient in every home, with you in every meal and every occasion. We always aim to be your trusted choice.

أهدافنط : نفتخر في النجــاري فــوود بـــأننا نتاج عقــود طويلة من الخبــرة الواسعـة وتقــديم الجودة الفائقة إلى الأسواق العــالمية. لذا نكــرس كل هذا الإرث للمســـاهمة في تطــوير مجال الصناعــات الغذائيــة والتــوسع وفتح أسواق جديدة ورأب الفجوة بين المنتج العالمي والمنتج المحلي، بتقديم منتجــات غذائيـة صحيــة وآمنة بأسعار ملائمة، تغطي وتواكب وتفوق كافة احتيــاجـات المستهلك وتصبح جز ءا أساس يًا من كل بيت، تشارككم كل وجبة وكل مناسبة. نتطلع دو ًما أن نكون ونظل محل ثقتكم.







Plain, flavored, with cardamom, or green, however you prefer it, and whenever you crave it. Immerse your senses with the premium quality and the enticingly aromatic beans of our remarkable blend and rich taste of ElNaggari's Coffee. سادة، منكهة، بالحبهان، أو صحية، استمتع بقهوتك كيفما تحبها، ووقتما تشتهيها. اغمر حواسك بالجودة العالية والرائحة القوية المغرية لحبوب قهوتنا مع المزيج الرائع والطعم الغنى لقهوة النجاري.

Product	Item Net Pack		Pieces	Full Carton	Validity	OUTER BOX DIMENSIONS (cm			
	Weight	Туре	in Carton	Weight	validity	Length	Width	Height	
Coffee	125 gm	Cardboard Tube	24	4.380 kg	1.5 years	19.2	31.5	23.8	
Coffee	250 gm	Cardboard Tube	12	3.900 kg	1.5 years	14.8	31.5	23.8	



Our Products - Coffee



Plain Light Coffee قهوة فاتح سادة



Plain Medium Coffee قهوة وسط سادة 125g



Plain Dark Coffee قھوۃ غامق سادۃ





125g

Light Coffee with Cardamom قهوة محوج فاتح



Medium Coffee with Cardamom قشوة محوج وسط



Dark Coffee with Cardamom _{125g} قهوة محوج غامق

Our Products - Coffee



French Coffee قهوة فرنساوي



Green Coffee (Diet-Based) 125g قهوة خضراء



Hazelnut Flavored Coffee _{125g} قهوة بطعم البندق



Chocolate Flavored Coffee قهوة بطعم الشوكولاتة



Caramel Flavored Coffee قهوة بطعم الكراميل



ELNAGGARI HONEY عسل النجارات

With ElNaggari's premium pure honey, enjoy a clean healthy sugar alternative, made by Egyptian honey bees.

Our clover honey will be your favorite sweetener. With its unique light color and mildly sweet taste.

From plain, to nut honeys, an antioxidant power mix with the combined benefits of fresh nuts and clover honey for additional richness, balanced flavor, and nutritious value.

استمتع ببديلٍ صحي وصافي للسكر، مع عسل النجاري النقي فائق الجودة، المصنوعٌ بواسطة النحل المصري، ليكون عسل نوارة البرسيم الخاص بنا هو وسيلة التحلية المفضلة لك. بلونه الفاتح الفريد وطعمه اللذيذ. من عسل نوارة البرسيم إلى العسل بالمكسرات، لمزيج قوي مضاد بالأكسدة مع فوائد المكسرات الطازجة وعسل نوارة البرسيم لنكهة متوازنة وقيمة غذائية غنية عالية.

Product	Item Net Pack		Pieces	Full Carton	Validity	OUTER BOX DIMENSIONS (cm)			
	Weight	Type	in Carton	Weight	validity	Length		Height	
Nut Honey	320, 330, 350 gm	Plastic jar	12	5.100 kg	2 years	9.3	30.8	30.8	
Clover Honey	360 gm	Plastic jar	12	9.420 kg	2 years	10.2	45.8	23.3	













Clover Honey عسل البرسيم

360g

Almond Clover Honey غسل البرسيم باللوز

Hazelnut Clover Honey عسل البرسيم بالبندق

Walnuts Clover Honey عسل البرسيم بعين الجمل

Pistachio Clover Honey عسل البرسيم بالفستق

Cashew Clover Honey عسل البرسيم بالكاجو

عسل نحل طبيعي 100% مكسرات العسل محمصة

عسل نحل طبيعي 100% مكسرات العسل محمصة





ElNaggari's premium nuts are a must have guilt-free snacks. Highly nutritious and every kind complements the other's nutrients. They're a perfect combination of healthy, handy and mouthwateringly delicious. Enjoy them raw or pair them with your favorite dishes.

لا غنى عن مكسرات النجاري عالية الجودة، لوجبــــات سريعة ممتعــة من دون الشعور بالــذنـــب. مكسراتنــا ذات قيمــة غذائية عـــالية، حتى أن كل نوع يكمِـل فــــوائد الآخر. هـــذا هو المزيــج المثـــالي للصحـــة والسهــولـــة والطعــم اللــــذيذ، استمتــع بهـــا نــيئــة أو مع وجباتك المفضلة.

Product	Item Net	Pack Type	Pieces	Full Carton Weight	Validity	OUTER BOX DIMENSIONS (cm)		
	Weight		in Carton		Maile 197	Length	Width	Height
Nuts	150, 135, 130, 125, 100 gm	Plastic jar	9	1.910 kg	2 years	11.3	20	20



Our Products - Nuts

Our Products - Nuts

















Cashew



Pistachio (150g فستق



Walnuts مين الجمل عين الجمل



Almonds jgJ



Peeled Pistachio فستق مقشر



Mix Nuts مکسرات مشکلة

Hazelnut (150g) بندق

Peanuts فول سوداني





ELNAGGARI OILS

زيــوت النجـاري

Our plant-based highly nutrient oils pair perfectly with your healthy lifestyle. Enjoy the endless benefits of ElNaggari's coldpressed lightweight oils, Packaged in our convenient high quality containers to preserve its superb quality and ensure your fulfillment & ease of usage.

زيوتنا النباتية عالية القيمة الغذائيـــة هــي رفيق أسلوب حيـــاتك الصحــي. استمتع بفــوائد لا تنتهــي مع زيوت النجاري الخفيفة بــاردة العصر، المعبئة فــي عبوات عالية الجودة لتحفظ جودتها الفائقة وتشبع احتياجاتك وتضمن سهولة الاستخدام.

Our Products - Oils











زيت الزيتون: بكر ممتاز - معصور على البارد - نسبة الحموضة أقل من 0.8% زيت بذر الكتان: معصور على البارد ـ غني بأحماض أوميغا 3, 6, 9 زيت جوز الهند: معصور على البارد - بديل طبيعي مثالي للمطبخ و البشرة والشعر.











Elevate your every meal with ElNaggari's Spices! We offer a diverse range of the finest seasonings, your basic essentials but enchanced, in addition to our blends that give a little bit of every cuisine, adding your desired taste through one pinch, to save you the guesswork. Packaged in safely sealed high-quality containers to keep your spices fresh for longer, and sprinklers easy-use for your basics.

ارتق بكل وجباتك إلى مستوى آخر مع بهارات النجاري؛ مع نطاق واسع من أفضل تتبيلاتنا، والأساسيات المُحسِّنة التي لا غنى عنها، إضافة إلى خلطاتنا التي تمنحك نفحة من كل مطابخ العـــالم. تضيـــف النكهة المرغوبة برشة واحـــدة وتـــوفر عليك عناء التخميــن. معبئة في عبــــوات عـــالية الجـودة، مُحكمة الإغلاق لتُبقي تـــوابلكم طــازجة لأطول وقــت، وعبــوات رش/ملاحـات سهلة الاستخدام لتوابلكم الأساسية.

Product	Item Net	Pack	Pieces	Validity	OUTER BOX DIMENSIONS (cm)			
	Weight	Туре	in Carton	validity	Length	Width	Height	
Basic Spices	30, 65, 70, 75, 80, 85 gm	Plastic jar	9	2 years	12.6	13.6	13.6	
Special Spices	20, 35, 50, 65, 70, 75, 80, 85, 90, 95, 100, 110, 140 ,130 ,120 ,115 gm	Plastic jar	6	2 years	9.1	21	13.7	



Our Products - Basic Spices

















Ground Black Pepper فلفل اسود مطحون

Cumin کمون

Paprika بابریکا

70g

Coriander کسبرة

Thyme

Turmeric کرکم 80g

Curry کاری

Ginger زنجبیل 70g



Our Products - Special Spices











Cinnamon Sticks قرفة عيدان

Black Pepper 100g فلفل أسود حصى

Chicken Spices بهارات فراخ

Cardamom 70g حبھان

Burger Spices بهارات برجر











Black Seeds حبة البركة



Chilli Powder 85g





Bay Leaves ورق اللورا

7 Spices ۷ بهارات



Our Products - Special Spices















Panè Spices مبارات بانیه

Our Products - Special Spices











White Pepper فلفل ابيض فلفل ابيض

Tandoori Spices بهارات تندوري

Sumac سمـاق

85g

Sujuk Spices بهارات سجق

Kabsa Spices بهارات کبسة











Fish Spices بهارات سمك







Hawashi Spices بهارات حواوشي







35g

Chicken Shawerma بهارات شاورما فراخ





ElNaggari's premium oat products are incredibly nutritious. The texture of our indulgently flavorful oats is creamy and soft, so immersive that you might forget they're packed with plant based protein, keeping your tummy full till your next meal while providing your body with energy.

They also nourish hair, skin and help reduce the harmful cholesterol. More importantly, they're a must-have for people with diabetes. Perfect for creamy oatmeal, baked goods like cookies and bread, any meal in the morning or post-workout.

منتجات شوفـان النجـــاري عالية الجودة مغذية للغاية. قوام الشوفـــان اللذيذ لدينـــا كريمي ونـــاعم، يغمرك حتى تنسى أنه مليء بالبروتين النباتي، ليبقي معدتك ممتلئة حتى وجبتك التالية، مع الحفاظ على حيويتك.

يساهم الشوفان أيصًا في تغذية الشعر والبشرة ويقلل من الكولسترول الضــــار. الأهم من ذلك كــونه عنصر غذائي لا غنى لمرضى السكري.مثالية لمخبوزاتك كالكوكيز والخبز، وأي وجبة في الصباح أو بعد التمرين.

Product	Item Net	Pack Type	Pieces	Full Carton	Validity	OUTER BOX DIMENSIONS (cm)			
	Weight		in Carton	Weight	CASIMONO /	Length	Width	Height	
Oats	500gm	Carton Box	12	7.5 kg	2 years	19.7	30	28.3	

Our Products - Oats







Quick Cooking Oats شوفان سریع التحضیر Bran Oats نخالة الشوفان 500g

Whole Grain (Mega Oats) رقائق الشوفان (ميجا)



PACKAGING INFO

Product	Item Net Weight / Volume	Pack Type	Pieces in Carton	Full Carton	Validity	OUTER BOX DIMENSIONS (cm		
Froduct				Weight	validity	Length	Width	Height
Coffee	125 gm	Cardboard Tube	24	4.380 kg	1.5 years	19.2	31.5	23.8
Coffee	250 gm	Cardboard Tube	12	3.900 kg	1.5 years	14.8	31.5	23.8
Nuts	150, 135, 130, 125, 100 gm	Plastic jar	9	1.910 kg	2 years	11.3	20	20
Oats	500 gm	Carton Box	12	7.5 kg	2 years	19.7	30	28.3
Oils (Olive-Flaxseed)	250 ml	Glass jar	12	6.180 kg	2 years	22.6	20.3	15.20
Olive Oil	500 ml	Glass jar	12	10.620 kg	2 years	27.7	24.6	18.5
Coconut Oil	150 ml	Plastic jar	8	1.640 kg	2 years	8.2	27.4	14
Nut Honey	320, 330, 350 gm	Plastic jar	12	5.100 kg	2 years	9.3	30.8	30.8
Clover Honey	360 gm	Plastic jar	24	9.420 kg	2 years	10.2	45.8	23.3
Basic Spices	30, 65, 70, 75, 80, 85 gm	Plastic jar	9		2 years	12.6	13.6	13.6
Special Spices	20, 35, 50, 65, 70, 75, 80, 85, 90, 95, 100, 110, 140,130,120,115 gm	Glass jar	6		2 years	9.1	21	13.7

CONTACT US

Naggari Food is a subsidiary company of Naggari Group, one of Egypt's leading investment entities in the agricultural crops industry since 1976. After four decades of providing first-grade agricultural crops to the global markets, Naggari Food was established in 2018 to cover the local and global markets, providing a wide range of premium health food products through our online and offline stores, big supermarket chains. In addition to our Private Labeling solutions that we provide to our partners, distributors, alongside small and big businesses within the food industry field.

Address: Industrial zone, Kabari, Alexandria, Egypt
Email: food@naggari.com
Tel: 03 960 1 960



Contact Us:
www.elnaggari.com

F © ElNaggariEG
www.naggarifood.com
food@naggari.com
in NaggariFood